
 
   Referat af bestyrelsesmøde 21/10 2020 
 

0) Fremmødte 
           Anne, Kurt, Klaus, Mads og Frans 
 

1) Godkendelse af dagsorden 
           Godkendt 
 

2) Siden sidst (arbejdsdag, signalpistoler, dummykaster, møder i RJ om skydebane 
m.m.) 

 
             Meget vellykket arbejdsdag. Flot planlægning af Kurt og dejligt med godt fremmøde                                                   

af produktive mennesker. Vi har leveret det antal arbejdstimer der var aftalt med RJ  
 

Der er indkøbt to signalpistoler. Foreløbigt er det kun Anne der har tilladelse.                
Fremadrettet vil det blive tilbudt trænere. Der søges også til Kurt, Mads og Klaus  
 
Vi har fået 8000 kr i støtte til dummykaster. Mads arbejder videre og undersøger     
mulighederne.  
 
RJ er i dialog med politi m.m. om mulighederne for at lave ny skydebane. Hvis den ene 
standplads flyttes 6 m. kan det angiveligt lade sig gøre. 
 
         3) Kasseren - status på økonomi 
Det ser godt ud med økonomien. Lige nu er der ca. 17.000 kr. i kassen 
Vi skal have etableret en Mobil-Pay-løsning. Klaus/Anne arbejder videre med det. 

 
4) Kontingentsatser og strategi for betaling for træning næste år 
 
Alle satser fra sidste år fastholdes. 
Kontingent 200 kr. (+ kontingent til Danmarks jægerforbund) 
Lydighedstræning 400 kr  
Lydighedstræning hvalpe 620 kr.  
Apporteringstræning 620 kr.  
 
 

5) Status på årets træning - herunder også fællestræninger i sommer og 
hvalpehold 

 
Der har været rigtig god tilslutning til træning. Det skyldes utvivlsomt at vi har rigtigt dygtige 
trænere, og at der er en rigtig go´ stemning til træningen. 
Fællestræningen i sommerperioden har også fungeret fint. Folk har været gode til at hjælpe 
hinanden, og der har været et fint fremmøde.  
 

6) Trænere og planer/ideer for træning næste år. 
 
Der skal indkaldes til trænermøde i januar. Både Vivian, Michael, Gitte og Jan vil gerne 
træne igen. 
 
                7) Hjemmeside og annoncer 
Klaus og Anne fortsætter som aftalt 



 
8) Evt.  

   a) Der skal udarbejdes et forslag til vedtægtsændringer, således at det der er aftalt med 
Rørvig jagtforening kommer med. 
  b) Vi drøftede hvornår det er bedst at holde generalforsamling. Der var i bestyrelsen 
enighed om at foreslå tidspunktet for generalforsamling flyttet til sommerhalvåret således at 
det bedre bliver muligt at koble det med et andet arrangement af social og/eller 
uddannelsesmæssig karakter. 
 
Referat: Frans Falk 
  


